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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:262 Lagstadgad ursprungsmärkning av kött på restauranger

I Finland ska restauranger från maj i år tydligt ange vilket land det kött som 
serveras kommer ifrån. Många konsumenter är i dag intresserade av varifrån det 
kött man äter kommer ifrån.

Som konsument är det i dag lätt att välja svenskt kött i våra matvarubutiker, 
vilket har gjort att försäljningen av svenskt kött i förhållande till importerat kött 
i våra matbutiker har ökat de senaste åren. Tyvärr är situationen inte densamma 
inom restaurangnäringen. Restaurangbranschen har vid flera tillfällen lovat att 
man på frivillig basis ska uppmana sina medlemmar att redovisa ursprungsland 
på fisk och kött, men ingenting händer.

Som konsument i dag ställs man inför många beslut och valmöjligheter. För att 
man som konsument ska kunna fatta så kloka och genomtänkta beslut som 
möjligt måste man ha tillgång till information om produkten, och en produkts 
ursprung borde självklart finnas med i den informationen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Kommer statsrådet och regeringen att ta avgörande steg för att få till regler 
ursprungsmärkning av kött på restauranger, likt de som kommer börja gälla i 
Finland senare i år?

………………………………………

Johan Löfstrand (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-19
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


